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Närvarande 
 

 
 

Närvarande från Ledningsgruppen 
 

 

§ 1 Mötets öppnande 
Mötet öppnas kl. 17:16.  

§2  Val av 

a) Ordförande 
 Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande. 
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Ordförande David Mellqvist Ja  Reklamchef Kalle Krusell Nej 

Stationschef Sanna Larsson Ja  Marknadschef Agnes Rocksén Ja 

Programchef Clara Dahlgren Ja  Musikchef Oliver Tommos 
Jernberg 

Ja 

Ekonomichef Nora Bohlin Ja  Teknikchef Mårten 
Andersson 

Ja 

Sekreterare Caj Loqvist Ja  Rekryteringschef Erik Lillrank Ja 

Hanna Walfridsson Ja  Johan Jonsson Ja 
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b)   Sekreterare 
Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare. 
  

c) Justerare tillika tidshållare 
Mötet väljer Clara Dahlgren som mötets justerare tillika tidshållare. 

  

§3     Adjungeringar 
Inga adjungeringar.  
  

§4      Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs. 
  

§5      Tidigare protokoll 
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats. 
  

§6      Uppföljning av förra styrelsemötet 
En stadgeändring har gått genom, nämligen, att man kan rösta digitalt på 
medlemsmöten. 
Diskussion angående föreningspodd och rekrytering av medlemmar. 

  

§7      Meddelanden 
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1. 
  

§8     Öppet hus 
När ska vi hålla i öppet hus och hur ska vi göra det smittsäkert? 
  
Förslag, att göra en film som kan återanvändas vid senare tillfällen samt som 
marknadsföring. 
Marknadschef Agnes Rocksén, Rekryteringschef Erik Lillrank, Ordförande David 
Mellqvist tar på sig ansvaret att spela in film inom rimlig tid. 
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https://docs.google.com/document/d/1yyN9rtNlVRda-a1FczxMdKqmXl7cdN0voeXjkyJ9E5Q/edit
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§9     Första utbildningen 

När ska vi hålla i den första “Sänt var det här”- kursen och hur? 
  
Diskussion angående problematiken med att hålla i den praktiska 
utbildningen (trailerverkstad och studio genomgång) mot Uppsala 
Universitets riktlinjer för sina lokaler. 
  
Vad är en rimlig lösning? I höstas höll radion föreläsningar via zoom, något 
som fungerar även i utlärning av G-selector. Kan de praktiska färdigheterna 
filmas eller utföras i mindre grupper på bokade tillfällen? Viktigt att ha i 
åtanke är att Radion ej kan räkna med att de som deltar är bekväma med att 
ses på plats. 
  
Mötet beslutar att styrelsen till nästa gång bör bestämma hur utbildningens 
digitala pass ska gå till samt hur praktiska delar kan anpassas. 

  

§10   Rekrytering av stödmedlemmar 

Hur ska vi värva nya medlemmar till Studentradion 98,9? Såväl betalande som 
stödmedlemmar. 
  
Förslag på projekt i samband med marknadsföringen för Radions Öppet hus 
samt tävlingar. Stationschef ska skicka ut mail till alla tidigare 
stödmedlemmar och be om deras fortsatta stöd. 

  

§11   Radions lokaler i och med covid-19 
Uppsala Universitet har bestämt att upp till fyra personer får sitta tillsammans 
och studera. Hur ska vi på radion göra? Vill vi fortsätta som vi har gjort eller bli 
tydligare med att man inte ska komma hit om inte absolut nödvändigt? 
  
Förslag att fortsätta med samma riktlinjer men tydliggöra att man inte får 
sitta/sända fler än fyra (som på resterande delar av Ekonomikum). Lägga till 
att program som sänder i samband med varandra ska hålla avstånd, särskilt i 
närheten av studion samt sätta upp fler lappar.  
  
Förslag på att skriva positiva påminnelser om Radion och dess gemenskap. 
  
Stationschef Sanna Larsson och Sekreterare Caj Loqvist tar på sig ansvaret 
att formulera dessa punkter. 
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§12   Nya Stadgar 
Kalle har putsat upp stadgarna, tycker alla det ser bra ut? 
  
Stadgarna ligger i mötesmappen, läs gärna igenom och se över för potentiella 
stavfel. 

  
§13 MKV studiebesök  

Sannas punkt. 
  
MKV-lärare har frågat om det vanliga studiebesöket kan ske i mars. 
Stationschef Sanna säger att det i dagsläget borde gå att ta emot studenterna 
i mindre grupper som endast möter den som håller i besöket. 
  

§14 Övriga frågor 
Marknadschef Agnes frågar om det finns möjlighet att klippa Öppet hus- 
filmen på radions datorer. Stationschef Sanna godkänner men meddelar att 
radion inte har program att erbjuda. 
  
Kick-off när och hur? Hur kan något hållas och vad är styrelsen och 
ledningsgruppen bekväma med? Om någon inte vill säga att de är obekväma 
med att ses på plats (enligt restriktioner) kan de skriva i det anonyma 
formuläret på hemsidan. 
  
Beslut: Ses utomhus i mindre grupper med poängjakt eller liknande. 
  

§15 Nästa möte 
Nästa möte är 21/01 klockan 17:15. 

§12    Mötets avslutande 
Mötet avslutas 18:08. 
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
_______________________ _______________________ ______________________ 
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare 
David Mellqvist Caj Loqvist             Clara Dahlgren 

4 


